
Rada Miejska w Młynarach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXXVI/2021 

XXXVI Sesja w dniu 15 września 2021  

Obrady rozpoczęto 15 września 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary,  
2. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

3. Patryk Ogórek – radca prawny. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XXXVI Sesji Rady sesji rady miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

witając wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji było 12 radnych, co stanowi Quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Radni nie mieli uwag do porządku obrad.  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 



 ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 Wyniki imienne: 

ZA (12) Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, 

Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski  

NIEOBECNI (3) Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

23.06.2021 r. 

Radni nie mieli uwag do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

23.06.2021r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza od 23.06.2021 r. do 15.09.2021 r. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o konsekwencje podatkowe ,,polskiego ładu” dla budżetu 

gminy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że konsekwencje podatkowe zostały już podliczone i „polski 

ład” z jednej strony zapewnia pieniądze na dofinansowania do projektów, z drugiej strony 

uszczupla wpływy z CIT-u dla gmin. 

Pana Andrzej Florczyk zapytał skąd zmiany terminu zakończenia prac nad planem 

zagospodarowania przestrzennego.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że wprowadzenie jakichkolwiek zmian wymaga aneksowania 

umów, które znacznie wydłużają terminy realizacji zadania. Urbanista poprosił o wydłużenie 

terminu, a gmina przychyliła się do tej prośby. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o wnioski ze spotkania spółki wodociągowej.  



Pani Burmistrz powiedziała, że gmina jest na etapie zamknięcia bilansu spółki, co oznacza, że 

gmina nie ponosi żadnych kosztów. Po rozstrzygnięciu, na które czekamy, spółka zostanie 

wykreślona z rejestru. 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o podwyżki związane z odbiorem śmieci oraz jakością usługi 

świadczonych przez firmę Koma, bo jest dużo uwag co do ich pracy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że wiele razy temat jakości świadczonych usług przez firmę 

Koma był poruszany. Obecnie przygotowywany jest nowy przetarg na oczyszczanie i odbiór 

odpadów. W nowy przetargu usługi zostaną podzielone na transport i odbiór. Podwyżka 

wynika z podwyżek, które zastosowało ZUO wobec firmy świadczącej nam usługi. Ustalono, 

że w tym roku nie będzie wzrostu cen.  

Pan Andrzej zapytał o wnioski w sprawie termomodernizacji budynków szkoły, urzędu oraz 

projekty na remonty dróg gminnych. 

Pani Burmistrz powiedziała, że są to projekty pilotażowe z dofinansowaniem na poziomie 

95%, wkład własny gminy to 5%.  Jako priorytetowy wskazała wniosek dotyczący remontu 

dróg gminnych, wniosek obejmuje 24 km dróg. Czekamy na rozstrzygniecie. Jeśli gmina 

dostanie dofinansowanie, to zadanie będzie realizowane sukcesywnie przez 4 lata. Pani 

Burmistrz zapewnia bezpieczeństwo finansom tej gminy i nie przekroczy kwoty 2 mln. zł 

wkładu własnego w danym roku budżetowym. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, o szansę realizacji remontu drogi Nowe Monasterzysko i Stare 

Monasterzysko.  

Pani Burmistrz powiedziała, że jest to remont dróg gminnych w ramach projektu „Polski 

Ład”, o którym wspominała wcześniej. 

5. Debata o stanie dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych na terenie miasta i 

gminy Młynary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Pana Roberta Dróbkę Kierownika 

Rejonu Dróg Wojewódzkich w Elblągu. 

Pan Robert Dróbka przedstawił co udało się zrobić w sprawie remontu dróg na przestrzeni 4 

lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu panu Józefowi Zamojcinowi dyrektorowi 

Zarządu Dróg Powiatowych w Pasłęku.  

Pan Józef Zamojcin omówił stan dróg powiatowych na terenie Gminy Młynary oraz remonty 

tych dróg. 

Pani Burmistrz podziękowała gościom za przybycie oraz za owocną współpracę. Omówiła, 

plany na najbliższą przyszłość, jeśli chodzi o współpracę z Rejonem Dróg Wojewódzkich i 

Zarządem Dróg Powiatowych. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że droga przez Milejewo nie jest bezpieczna, ponieważ jest 

wąska, a pobocza są w złym stanie. Powiedział, że naprawa drogi za pomocą sypania 

kruszywa, jest wyrzucaniem pieniędzy, ponieważ droga po dwóch tygodniach, szczególnie 



jak pada deszcz, wygląda, jak przed remontem. Poza tym krzaki i gałęzie na tej drodze sięgają 

linii jezdni. Pan Andrzej Florczyk zapytał co to znaczy, że drogi wykaszane są na wiosnę i na 

jesień. Czy wykaszane jest to w lipcu, kiedy krzaki są duże, czy na początku wiosny. 

Pani Regina Chabros–Dusza zapytała o drogę 505 w stronę Błudowa, powiedziała, że 

pobocza są zarośnięte na całej długości drogi i nie było koszone.   

Pan Robert Dróbka powiedział, że koszenie w tym roku odbyło się tylko raz, z powodu braku 

środków ze względu na przedłużającą się zimę oraz ze względu na długi okres rozstrzygania 

ogłoszonych przetargów na utrzymanie dróg. Jeśli chodzi o odkrzaczenia to obecnie trwają 

prace na odcinku drogi od Fromborka do drogi S22 i jeśli są uwagi dotyczące wykoszenia 

tego odcinka, to należy je zgłaszać, a zostaną są na bieżąco uwzględnione. Wszystko wiąże 

się z ilością posiadanych środków. Pan kierownik powiedział, że jeśli są niebezpieczne 

miejsca, to należy dzwonić, a miejsca te zostaną wykoszone. 

Pani Burmistrz powiedziała, że odcinek drogi 505 od skrzyżowania w stronę Płonnego 

wymaga odkrzaczenia. Powiedziała, że już jest dużo zrobione i że w ciągu dwóch czy trzech 

lat nie da się naprawić zaszłości sprzed 30 lat.  

Pani Regina Chabros-Dusza powiedziała, że droga 505 to jest szlak Kopernikowski i zbliża 

się duża rocznica, może w związku z tym uda się postarać o większe środki. 

Pan Robert Dróbka powiedział, że priorytetem są drogi o dużym natężeniu ruchu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Radny Tadeusz Małecki wspominał o 

potrzebie wymiany nawierzchni chodnika wzdłuż ulicy Elbląskiej od skrzyżowania przy stacji 

paliw do krzyża, ponieważ korzenie drzew rozsadzają chodnik. Powiedział, że na drodze 505 

od S22 w stronę Fromborka chodzi o przycięcie suchych gałęzi. Przewodniczący zapytał czy 

ulica Polna zostanie połączona z ul. Kwiatową. 

Pan Józef Zamojcin powiedział, że postarają się wykonać dokumentację na przebudowę tej 

dogi w zakresie pasa drogowego i jeśli uda się pozyskać pieniądze na ten cel to droga będzie 

robiona. 

Przewodniczący zapytał, czy w najbliższych dwóch latach jest możliwość poszerzenia dogi w 

stronę Milejewa.  

Pan Józef Zamojcin powiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma takich planów, budżet jest 

ograniczony. ZDP składa wnioski na remonty dróg.  

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że na drodze przez Sąpy nie ma informacji, kiedy budowa 

zostanie zakończona.  

Pani Burmistrz powiedziała, że niezwłocznie po otrzymaniu informacji o remoncie drogi, na 

stronie urzędu miasta oraz na fb, zostało zamieszczone ogłoszenie o remoncie drogi wraz ze 

zmianą organizacji ruchu. Należałoby dać informację do kiedy budowa będzie trwała. 

Powiedziała, że przewidywany termin realizacji zadania jest do 15 listopada. Poprosiła 

mieszkańców o cierpliwość.  

Przewodniczący podziękował zaproszonym gościom za przybycie i dyskusję. 

Pan Robert Dróbka i Pan Józef Zamojcin opuścili salę o godz. 16:02 



6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli zapytań i interpelacji. 

7. Wnioski sołtysów. 

 

Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwał w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041 oraz 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021. 

Pani Burmistrz wyjaśniła z czego wynika rezygnacja z realizacji zadania w ramach funduszu 

sołeckiego w Młynarach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię  w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

 

c) udzielenia Powiatowi Elbląskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Powiatowi Elbląskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

d) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Młynary na rok szkolny 

2021/2022. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Młynary na rok szkolny 

2021/2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 



NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

e) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Wiolettę Kolator Kierownik Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Młynarach o omówienie uchwały.  

Pani Kierownik ZWIK omówiła uchwałę oraz przedstawiła prezentację dotyczącą prac 

związanych z budową oczyszczalni ścieków. 

 

Pani Burmistrz omówiła temat konieczności przeprowadzenia modernizacji Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji, finansów z tym związanych oraz awarii, które powstają na skutek 

starej sieci wodociągowej i kanalizacyjnej. Omówiła również temat wniosku złożonego na 

projekt stacji uzdatniania wody. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go 

do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

Przewodniczący Rady Miejskiej zawnioskował o to, by informacja o podwyżce wody oraz 

zestawienia ukazały się w najbliższym numerze kwartalnika „Prosto z Młynar”. 

Pani Kierownik powiedziała, że taka informacja została już przekazana i zostanie 

opublikowana w biuletynie. 

f) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

f) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

 

g) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w cenie sprzedaży nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że nie wie kto robił wycenę, bo stan tego lokalu jest bardzo 

zły, a cena za m2 jest bardzo wysoka. 

Pani Burmistrz powiedziała, że wyceną zajmował się rzeczoznawca i zrobił to zgodnie z 

przepisami prawa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w cenie sprzedaży nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

 

h) zmiany Statutu Ośrodka Kultury w Młynarach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o zmianie w uchwale. 

 

Mecenas Patryk Ogórek powiedział, że uchwała jest aktem prawa miejscowego i po ponownej 

konsultacji z organem nadzoru proponuje przyjęcie tej uchwały ponownie z zapisem, że 



uchwała wchodzi w życie 14 dni po upływie ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. I to jest poprawnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię w sprawie uchwały. 

Przewodniczący wniósł wniosek o wprowadzenie zmian do uchwały polegający na zmianie 

paragrafu nr 3. Po zmianie paragraf 3 brzmi: „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 

dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany zapisu w uchwale. 

 

Wyniki głosowania ręcznego: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Statutu Ośrodka Kultury w Młynarach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Kopyciński, Tadeusz Małecki, Tadeusz Wandrowski 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Nie było zapytań ani interpelacji. 

10. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej przewidziane 

jest na 22.09.2021 r. i zapytał o dogodną godzinę.  

Ustalono godzinę 15:30. 

 

Pani Anna Maciuszonek zabrała głos by przypomnieć o dokonaniu spisu powszechnego. 



Pani Burmistrz powiedziała, że w trakcie zebrań sołeckich informowała mieszkańców o 

konieczności spisania się i o tym, że za brak udziału w spisie grozi kara grzywny. 

Poinformowała, że 30.09 to ostatni dzień na spisanie się. 

Pani Regina Chabros-Dusza zaproponowała, aby sprawozdanie z pracy Burmistrza było 

dołączone do materiałów na sesję, wówczas Radni mogliby się z nim zapoznać wcześniej. 

Pani Burmistrz powiedziała, że sprawozdanie musi być odczytane i przedstawia je skrótowo. 

Mieszkańcy podczas sesji też muszą mieć możliwość zapoznania się z min. Sprawozdanie nie 

byłoby w całości, bo materiały na sesję załączone są na 7 dni przed sesją, a sprawozdanie 

sporządzone jest do dnia sesji. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że ma niedostatek w związku ze sprawozdaniem. Uważa, 

że ze spotkań, które odbywa Pani Burmistrz najważniejsza jest konkluzja. 

Pani Burmistrz powiedziała, że jeśli Radnych interesują szczegóły na dany tematy, to Radni 

pytają, a Pani Burmistrz udziela odpowiedzi. 

Pani Anna Maciuszonek poprosiła Panią Burmistrz o przypomnienie mieszkańcom o 

obowiązku złożenia deklaracji o źródłach ciepła. 

Pani Burmistrz powiedziała, że do końca czerwca 2022 r. mieszkańcy obowiązani są złożyć 

deklarację o źródłach ciepła. Gmina jest obowiązania do sporządzenia ewidencji dotyczącej 

źródeł ciepła.  

Pani Maria Słomska zapytała, czy zostanie utwardzony parking przy przedszkolu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że na razie nie ma funduszu na ten cel. Jeśli uda się pozyskać 

dofinansowanie, to utwardzenie tego terenu jest możliwe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że termin kolejnej sesji będzie do pierwszej 

połowy października. 

11. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 



 

 


